
 
 
 

PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Handlu, Usług, 

Bezrobocia i Opieki Społecznej 
odbytego w dniu 26 października 2009 roku 
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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
� Pan Kazimierz Lechocki - Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Krzysztof Kaszuba - Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec - Wójt Gminy 
� Pani Halina Czajkowska - Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska  - Skarbnik Gminy 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Założenia polityki społeczno-gospodarczej gminy na 2010 rok 
2. Wolne wnioski 

 
Ad.1. ZAŁOŻENIA POLITYKI SPOŁECZNO-GOSPODARCZEJ 

GMINY NA 2010 ROK 
 

Założenia polityki społeczno gospodarczej gminy na 2010 rok przedstawiła 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska. 
(Projekt założeń polityki społeczno – gospodarczej gminy stanowi załącznik do 
protokołu) 
 
Wnioski 
Dział VI OŚWIATA I WYCHOWANIE, KULTURA ORAZ KULTURA 
FIZYCZNA I SPORT 
 
Radny Pan Antoni Giluk przeciwny jest stwarzaniu Gminnego Ośrodka 
Kultury, który przejmie biblioteki gminne. Rozwiązaliśmy GOK, a teraz 
wracamy do zlikwidowanych struktur. Zadaje pytanie – kto odwiedza biblioteki. 
Czy znowu stwarzamy etat kierownika bibliotek? 
Proponuje dokładnie przeanalizowanie tematu – uważa jednak, że tworzenie 
takiej struktury jest bezsensowne.  
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Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec wyjaśnił, że w takim układzie 
organizacyjnym biblioteki będą mogły ubiegać się o środki z funduszy unijnych. 
Zgodnie z regulacją zawartą w art.9 ust.1 ustawy z dnia 25 października 1991 
roku o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej oraz na podstawie 
postanowienia art.18 ust.2 ustawy z dnia 27 czerwca 1997 roku o bibliotekach, 
biblioteki publiczne winny funkcjonować jako instytucje kultury, a więc winny 
być finansowane z budżetu jednostki samorządu terytorialnego jedynie za 
pomocą dotacji. Są to zalecenia pokontrolne Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. 
 
Dział VII. POMOC SPOŁECZNA 
 
Radny Pan Antoni Giluk proponuje wykreślić kwoty w założonym 
zapotrzebowaniu finansowym na pomoc według szacunków ośrodka pomocy 
społecznej. 
Komisja przychyliła się do wniosku 
 

Dział VIII. OCHRONA ZDROWIA 
 
Radny Pan Antoni Giluk wniósł uwagę do zapisu „Ponadto Gmina opiekuje się 
dwoma punktami przyjęć pacjentów w Lekowie i Rusinowie, dlatego na 
powyższy cel należy zabezpieczyć środki na opłacenie energii elektrycznej                  
i cieplnej, opłatę za abonament telefoniczny w Lekowie oraz na utylizację 
odpadów i wywóz nieczystości”.  
Zdaniem radnego Gmina zabezpiecza lokum, a podstawowe media powinni 
opłacać lekarze. 
 
Wyjaśnienia udzielił Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec. Jeżeli do końca tego 
roku doktor Czernik nie znajdzie lekarza – zlikwidujemy punkty. 
 
Dział IX. GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA 
 
Radny Pan Antoni Giluk – zmobilizować Strażnika Gminnego do 
egzekwowania i ustalania osób winnych tworzenia nowych, dzikich wysypisk 
śmieci. Zdaniem radnego gospodarka odpadami na terenie gminy bardzo kuleje.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Lechocki zwrócił się z pytaniem 
do Pana Wójta, czy były przeprowadzone rozmowy ze Starostwem Powiatowym 
w sprawie odpłatności za mapki do celów projektowych przydomowych 
oczyszczalni ścieków..  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba – zdjąć 
opłaty za mapki. 
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Komisja wnioskuje, aby w celu wyjaśnienia sprawy, na spotkanie Komisji 
Rolnictwa, które odbędzie się w dniu 5 listopada poprosić Starostę 
Świdwińskiego, Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Naczelnika Wydziału 
Budownictwa i Architektury Starostwa Powiatowego.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 
 


